

滙港資訊誠邀閣下參與「茶聚分享」,探討「互聯互通」近期的交投活躍以及其對市場的影響。



日期:

五月份逢

星期二和星期四



時間:

16:30 -

18:00



香港中環史丹利街 22 號登寶大廈2樓

如要預約,請聯繫滙港資訊銷售代表,電話 (852) 2589 9552 或電郵 helpdesk@infocast.com.hk。

市場需求大增

自今年 4 月,港股通額度多次用盡,超越滬港通開通半年 來的記錄。期間,港股成交金額更超過二千億。

為促進滬港市場,港交所正考慮採取進一步措施如提高額 度,因此市場預計交投量將以倍速增長。



港股市場交易總額(港幣)

2015 Q1	2015 Q2	2015 Q3-4
70B	200B	600В (預計)

具備高性能及雲計算功能

為應對市場需求的增加,券商需要提升現有系統,增加系統處 理量及減低系統故障的風險。

滙港資訊「雙子星」系統是一個具備高性能以及運用雲計算功 能的交易方案,滙港資訊會因應客戶的用量而進行系統提升, 滿足客戶的需求。



訂單延時

<100 毫秒/單

系統提升

主動提升處理



滙港資訊體驗館

歡迎參觀中環體驗館體驗我們最新 的解決方案以及探討市場動態。

訂單處理率 >500 單/秒



Infocast invites you to join our weekly Roundtables to discuss the sudden and stunning growth of the Shanghai-Hong Kong Stock Connect and its implications for the market.



Date:

Tuesdays & Thursdays throughout May



Time:

4:30 p.m. - 6:30 p.m.



Place:

2/F Double Building, 22 Stanley Street, Central, HK

For reservations, please contact Infocast Sales at (852) 2589 9552 or helpdesk@infocast.com.hk.

Ride the Market Surge

Brokerages need to increase their available system capacity to handle the projected growth in 2015.

The Stock Connect has seen record turnover since April this year. In this time period, trading volume has multiplied, and the daily trading quota has been reached several times. In addition, HKEx is considering introducing new measures to continue expanding the Stock Connect.



Market Turnover (HKD)

2015 Q1	2015 Q2	2015 Q3-4
70B	200B	600B (projected)

High-Performance, Scalable Capacity

Infocast InvesTrade is a high-performance cloud-enabled trading solution. It features benchmark-beating performance. As a cloud solution, InvesTrade can also easily scale to meet demand, with a short turnaround time to increase capacity.



Order Throughput: >500orders/s



Order Latency: <100ms/order



Client Scalability:

Capacity On Demand



Infocast Model Branch

Come and visit our Central Model Branch to experience all our newest solutions and join our discussion on industry news and market insights.